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RG.0002.42.2023 

Protokół  Nr XLII/2023 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 29 marca 2023 roku 

odbytej w siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 1002, a zakończyła o godz. 1100. 

 

Ad. I. Godz. 1002 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który powitał 

obecnych na posiedzeniu sesji. W oparciu o listę obecności i system głosowania cyfrowego 

stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia w sesji uczestniczyło 15 

radnych na ogólną liczbę 15. 

Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowią załączniki do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. Godz. 1004 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił  proponowany program sesji. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego 

projektu uchwały w sprawie określenia zasad  udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej 

ewidencji zabytków. 

Zaproponował, aby nowy projekt uchwały został rozpatrzony w punkcie V  jako podpunkt 10. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaproponowaną zmianę w porządku obrad. 

Propozycja została przyjęta w głosowaniu – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

W głosowaniu  porządek obrad  po zmianie został przyjęty – 15 głosów „za” - jednogłośnie.  

 

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 10.02.2023 roku. 

IV.  Wystąpienie Wójta Gminy. 

V. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 

pomocy  w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na 
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zakup posiłku lub żywności dla osób objętych rządowym programem „Posiłek w 

szkole i w domu”  na lata 2019-2023, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem, 

3) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania    

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem  w 2023 roku”, 

4) zarządzenia konsultacji dotyczących wprowadzenia zmian do statutów 

poszczególnych sołectw  w Gminie Radomyśl nad Sanem, 

5) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, 

6) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, 

7) udzielenia w 2023 roku pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu, 

8) zmian w uchwale budżetowej na rok 2023, 

9) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem, 

10) określenia zasad  udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej 

ewidencji zabytków. 

VI.      Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

VII. Zakończenie XLII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. III. Godz. 1007      

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z sesji Rady Gminy z dnia 10.02.2023r.  

znajduje się zwyczajowo do wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz został przesłany drogą 

mailową wszystkim radnym. Protokół jest również dostępny na stronie internetowej 

www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby 

przyjąć protokół bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół  z sesji Rady Gminy z dnia 10.02.2023r. został przyjęty bez odczytywania w głosowaniu 

– 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV. Godz. 1008 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz przedstawił stan realizacji wniosków zgłoszonych na poprzedniej sesji 

Rady Gminy i Komisji Stałej. 

Wnioski radnej Lucyny Jurkiewicz: 

1. „ Proszę o zainstalowanie lustra na skrzyżowaniu dróg wojewódzkich 854 i 856 w 

miejscowości Antoniów w kierunku Czekaj Pniowski obok posesji pana Budziło.” 

 

http://www.radomysl.pl/
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Odpowiedź: 

Wniosek został skierowany do PZDW w Rzeszowie. W odpowiedzi poinformowano, że 

przedmiotowe skrzyżowanie zlokalizowane jest w obszarze zabudowanym. Widoczność na 

wprost w kierunku m. Chwałowice przy skręcie w kierunku przeprawy promowej jest ograniczona 

przez drzewa oraz zakrzaczenia poza pasem drogowym. PZDW w Rzeszowie nie może 

dokonywać zabiegów poprawiających widoczność w sposób ingerujący w działki prywatne. 

Ponadto lustro drogowe nie odzwierciedla pełnej sytuacji ruchowej, co może spowodować 

nieprawidłową ocenę możliwości opuszczenia tarczy skrzyżowania. W związku z powyższym 

negatywnie opiniuje się przedmiotowy wniosek. 

 

2. „ Proszę o wykonanie drogi asfaltowej w miejscowości Czekaj Pniowski - Wygoda od posesji 

pana Smolarka w kierunku posesji Olech.” 

Odpowiedź: 

Trwają prace geodezyjne wydzielenia pasa drogowego. Szacunkowy koszt wykonania przebudowy 

drogi poprzez wykonanie warstwy z kruszywa, warstwy wyrównawczej z masy asfaltowej oraz 

warstwy ścieralnej z masy asfaltowej na długości 200m to 140 000,00 zł.    

 

Wniosek radnej Cecylii Sajda: 

3. „Proszę o naprawę ubytków na drodze gminnej w miejscowości Chwałowice naprzeciw 

posesji pana Smolarka. Ubytki utrudniają bezpieczny przejazd tą drogą.” 

Odpowiedź: 

Wniosek został zrealizowany.  

 

Wniosek Komisji Oświaty i Spraw Społecznych z dnia 9 lutego 2023 roku 

 

Wniosek do GKRPA: 

Zorganizować w szkołach na terenie gminy spotkania o charakterze profilaktyczno – 

edukacyjnym policjantów z dziećmi i młodzieżą  na temat bezpieczeństwa w sieci i zagrożeń 

związanych z internetem. 

Odpowiedź: 

Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych informuje, że pismem z dnia 

09.03.2023 r. skierowała do Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli prośbę o 

zorganizowanie w szkołach na terenie gminy Radomyśl nad Sanem spotkań o charakterze 

profilaktyczno-edukacyjnym policjantów z dziećmi i młodzieżą na temat bezpieczeństwa w sieci i 

zagrożeń związanych z Internetem.  
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W odpowiedzi na wniosek, Komendant Powiatowy Policji insp. Janusz Śnios, wyznaczył 

asp. szt. Roberta Kotwicę z Zespołu Profilaktyki Społecznej, Nieletnich i Patologii do 

przeprowadzenia takich spotkań w szkołach na terenie gminy. 

Głównym tematem spotkań będzie zwrócenie uwagi na kwestię bezpiecznego dostępu 

dzieci i młodzieży do zasobów internetowych. Przekazane zostaną informacje dotyczące 

cyberprzemocy, zagrożeń płynących z sieci, sposobach bezpiecznego korzystania z Internetu, 

zasadach postępowania w przypadku styczności ze sprawcą, jak też ofiarą cyberprzemocy. 

Funkcjonariusz przedstawi ponadto dzieciom zagadnienia związane z agresją i przemocą 

wobec rówieśników i pracowników szkoły, oraz odpowiedzialnością prawną nieletnich za 

popełniane czyny karalne i za zachowania niezgodne z przyjętymi normami społecznymi.  

Spotkania zgodnie z zapewnieniem P. Roberta Kotwicy mają się odbyć we wszystkich 

szkołach na terenie gminy jeszcze przed Świętami Wielkanocnymi. 

 

Korzystając z udzielonego głosu Wójt Gminy przedstawił informację o planowanych 

inwestycjach na terenie gminy, ujętych w budżecie gminy na br. i w wieloletnim planie 

inwestycyjnym. 

1). Budowa chodników i ścieżek rowerowych wzdłuż dróg wojewódzkich. 

Gmina otrzymała zapewnienie o otrzymaniu dotacji z programu „Polski Ład” w kwocie 4 mln. zł. 

Ciągi i chodniki  zostaną wybudowane w Antoniowie, Chwałowicach, na odcinku Wola Rzeczycka 

– Dąbrowa Rzeczycka oraz między Dąbrową a Rzeczycą Okrągłą. Dwukrotny przetarg na 

realizację zadania nie przyniósł rezultatu, ze względu na przekroczenie cen ofert zaplonowanej 

kwoty na ten cel. Został ogłoszony kolejny przetarg, który został ograniczony do 3 zadań, 

ponieważ jedno zadanie będzie współfinansowane przez województwo. Dotyczy to zadania 

budowy ścieżki rowerowej między Wolą Rzeczycka a Dąbrową Rzeczycką. Dofinansowanie tego 

zadania będzie wynosić 1,5 mln. zł. i będzie pochodziło z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, 

pozyskanego przez województwo. 

 

2). Chodnik przy drodze wojewódzkiej w Radomyślu.  

W ramach zadań wspólnych z województwem w br. będzie kontynuowana budowa chodnika w 

Radomyślu przy drodze wojewódzkiej. Jest zapewnienie z województwa o przekazaniu 

dofinansowania w kwocie 200 tys. zł., a 250 tys. zł zabezpiecza gmina. 

 

3) Modernizacja drogi wojewódzkiej w Antoniowie. 

Gmina otrzymała zapewnienie z województwa o przekazaniu dofinansowania modernizacji 

odcinka drogi w kwocie 450 tys. zł., przy 200 tys. zł. z budżetu gminy. Ogółem na odnowę odcinka 

drogi w Antoniowie jest przeznaczone 650 tys. zł. 
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 4). Budowa kanalizacji w Żabnie. 

Rozstrzygnięty został przetarg na budowę kanalizacji w Żabnie. W ramach programu „Polski Ład” 

Gmina ma zagwarantowaną kwotę 5 mln. zł. Wpłynęło 4 oferty, najkorzystniejsza opiewała na 

kwotę blisko 7 mln. zł. Budowa dotyczy prawie całej miejscowości. Jedynie część miejscowości 

po lewej stronie drogi wojewódzkiej została wyłączona  z przetargu, ponieważ na tę część gmina 

złożyła wniosek o dofinansowanie do Urzędu Marszałkowskiego w ramach PROW. W tym roku 

będzie decyzja o przyznaniu środków. Budowa kanalizacji  w Żabnie będzie w głównej mierze 

sfinansowana ze środków zewnętrznych, ponieważ ta inwestycja zostanie objęta dodatkowo 

dotacją rządową przeznaczoną na inwestycje wodno – kanalizacyjne przyznanej gminie w ogólnej   

w kwocie 3 mln. zł.  

 

5). Renowacja zabytkowych obiektów. 

W ramach ogłoszonego naboru do programu „Polski Ład” na renowację zabytków gmina złożyła 

wnioski o dofinansowanie 3 zabytkowych obiektów. Gmina ubiega się o środki w łącznej kwocie 

1,1 mln. zł.  Będą to zadania: renowacja przedsionka kościoła w  Woli Rzeczyckiej (zaplanowana 

kwota do pozyskania 300 tys. zł.), renowacja prezbiterium kościoła w Pniowie (450 tys. zł.), 

renowacja dzwonnicy przy zabytkowym kościele w Radomyślu (350 tys. zł.). 

 

6). Wójt poinformował o zakończeniu II etapu remontu i odebraniu mostu na Sanie w Radomyślu. 

W tym celu odbyła się konferencja prasowa na moście z udziałem wiceministra infrastruktury 

Rafała Webera, ponieważ inwestycja została w głównej mierze zrealizowana z dotacji z  

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, pozyskanej przez Powiat Stalowowolski, gdyż  most w leży 

w ciągu drogi powiatowej. Elementem tego zadania była modernizacja ul. Legionów w 

Radomyślu. 

 

Ad. V/1. Godz. 1023 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do przyznania nieodpłatnie pomocy  w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia 

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych rządowym programem „Posiłek w 

szkole i w domu”  na lata 2019-2023 przedstawiła Kierownik GOPS Magdalena Nowak – Wojtala 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  

projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 
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Uchwała Nr XLII/350/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/2. Godz. 1027 

Projekt uchwały Rady Gminy zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawił Kierownik Referatu 

Gospodarki Komunalnej Nikodem Borys. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radna Marzena Garbacz zapytała czy obowiązek nałożony na właściciela nieruchomości 

dotyczący wywożenia z szamb nieczystości raz na 3 miesiące potwierdzany fakturą będzie  

egzekwowany? 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Nikodem Borys odpowiedział, że obowiązek 

wywożenia nieczystości  powinien być egzekwowany. Ten zapis podyktowany jest względami 

higienicznymi, ponieważ ścieki długo przetrzymywane w zbiornikach bezodpływowych powodują 

nieprzyjemne zapachy i gromadzenie się gazów w tym metanu. Ścieki powinny być przynajmniej 

raz na kwartał wywożone. 

Więcej pytań nie było. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLII/351/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/3. Godz. 1030 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem  w 2023 roku” 

przedstawił inspektor ds. rolnictwa i ochrony środowiska Jacek Dudek. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  

projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLII/352/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/4. Godz. 1034 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zarządzenia konsultacji dotyczących wprowadzenia 

zmian do statutów poszczególnych sołectw w Gminie Radomyśl nad Sanem przedstawił Wójt 

Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Nie zgłoszono uwag i pytań do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący Rady 

Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLII/353/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/5/6. Godz. 1037 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (Wola 

Rzeczycka) i  projekt uchwał Rady Gminy w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

(Dąbrowa Rzeczycka) zostały jednocześnie omówione przez Wójta Gminy Jana Pyrkosza. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekty uchwał. 

Nie było uwag i pytań do powyższych projektów. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził  głosowanie nad przedłożonymi projektami uchwał. 

W głosowaniu projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

(Wola Rzeczycka) został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLII/354/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Projekt uchwał Rady Gminy w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (Dąbrowa 

Rzeczycka) został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLII/355/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/7. Godz. 1041 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia w 2023 roku pomocy finansowej Województwu 

Podkarpackiemu przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag i pytań do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący Rady 

Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLII/356/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/8. Godz. 1043 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2023 przedstawiła 

Skarbnik Gminy Anna Olech. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radna Marzena Garbacz zapytała co stanowią  wykazane w uchwale wolne środki. 

Skarbnik Gminy Anna Olech wyjaśniła, że są to środki które pozostały na rachunku 

bankowym z lat poprzednich czyli jest to nadwyżka budżetowa. 
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Przewodniczący Rady Gminy zarządził  głosowanie  nad projektem uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLII/357/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/9. Godz. 1050 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Olech. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLII/358/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/10. Godz. 1051 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia zasad  udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Olech. 

Wobec braku  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt 

uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLII/359/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VI. Godz. 1058 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych przez 

radnych za ubiegły rok. 

 

Ad. VII. Godz. 1100 

Na tym zakończono obrady XLII sesji Rady Gminy. 

 

                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

 

                                                                                             Edward Wermiński 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 


